
Pytania radnych z sesji RM z dnia 7-09-2017 r. 
 
 
Tomasz Tyl 

− Kiedy rozpocznie się remont ul. Bór? 
 
Piotr Strach 

− Czy temat roweru miejskiego zostanie doprowadzony do końca w tym roku? 

− Co dalej z prowizorką w odniesieniu do wywozu odpadów? Jak długo nie będzie przeprowadzony 
przetarg? Kiedy mieszkańcy będą mieli jasną sytuację w tym temacie? 

− Czy jest możliwość, aby darmowe przejazdy komunikacją miejską umożliwić także uczniom szkół 
ponadpodstawowych? 

 
Seria pytań dot. CCŚ – odpowiedź na jednym piśmie 

− Pracownicy CCŚ nie mają wypłaconych premii kwartalnych od kwietnia do lipca. Kiedy i według 
jakiego systemu te premie będą wypłacone? 

− Czy rzeczywiście istnieją duże rozbieżności pomiędzy pensjami pracowników CCŚ wykonujących te 
same obowiązki? Jeśli tak to dlaczego? 

− Czy urzędnicy CCŚ są zatrudniani na najniższą krajową? 

− Czy CCŚ rzeczywiście jest przepełniony i czy nie ma miejsc dla pracowników w poszczególnych 
pokojach/biurach? 

− Czy składziki firm sprzątających prezentowanych na zdjęciach to rzeczywiście toalety dla petentów i 
pracowników CCŚ? 

− Czy są opracowywane rozwiązania w celu zmniejszenia kolejek w CCŚ? 

− Pomimo planowanych czterech punktów CCŚ istnieją dwa, ponadto są informację, że punkt przy al. 
niepodległości ma zostać wycofany. Kiedy to nastąpi i na jakie miejsce? Kiedy i czy powstaną 
wszystkie cztery punkty? 

 
Jolanta Urbańska 
Seria pytań dot. zwierząt w mieście – odpowiedź na jednym piśmie 

− Dlaczego Częstochowa nie jest miastem przyjaznym dla zwierząt? W parku Staszica nadal istnieją 
zakazy wprowadzania psów, nie ma do tej pory zakazu strzelania petardami i sztucznymi ogniami. 
Może powinno się rozszerzyć działalność pełnomocnika ds. zwierząt? 

− Jaki był koszt akcji PR dotyczącej nakłaniania do sprzątania nieczystości po psach? Czemu pomimo 
takiej akcji nie ma odpowiednich pojemników na nieczystości? 

− Sugestia, aby za przykładem miasta Kraków wspierać przedsiębiorców, którzy zezwalają na 
wpuszczanie zwierząt do lokali. 

 
Krystyna Stefańska 

− Pytanie o firmę produkującą masę bitumiczną z ul. Bór. Z jakiego powodu firma ta przenosi się na 
działki 28/29 obręb 302 przy ul. Korfantego? Czy nie zablokuje to dalszych inwestycji w okolicy? 

− Firma „Master” z ul. Tenisowa 18/20 pomimo licznych kontroli i kar nadal truje środowisko metalami 
ciężkimi. Właściciel firmy lekceważy stwierdzenia służb. Kiedy Prezydent cofnie decyzję wodno 
prawną? 

− Kiedy będzie zabezpieczona hałda przy ul. Pankiewicza? Jest wyjątkowo niebezpieczna, 
szczególnie w obliczu zimy kiedy dzieci będą się na niej bawiły. 

− Czy i kiedy są przewidziane są remonty na ul. Kucelin Łąki, Kucelińskiej, Drozdowej, Rzemieślniczej 
i Solnej? 

 
Albert Kula  

− Kiedy zostanie załatwiony problem działki 49/1 i 49/2 309 przy ul. Prusa? Wyrwa w płocie i 
wyjątkowy nieporządek w okolicy.  

− W nawiązaniu do interpelacji BDG.0003.3244.2017 – na jakim etapie jest sprawa miejsc dla 
niepełnosprawnych na parkingu przy stadionie Raków – czy jest już wymagana opinia komendanta 
Policji? Radny deklaruje gotowość do pokrycia kosztów farby. 

− Czy nie jest Prezydentowi wstyd za stadion Raków? 
 
Przemysław Wrona 

− Czy jest pan gotów przyjąć propozycję klubu radnych PO w sprawie tego, aby darmowe przejazdy 
komunikacją miejską umożliwić także uczniom szkół ponadpodstawowych? 

− Prośba o dokładną i szczegółową informację kto przygotowywał szacunki i przedstawienie tych 
szacunków (odnośnie darmowych przejazdów komunikacją). 



 
Artur Gawroński 

− Czemu prezydent samowolnie zmienia regulaminy parków pod Jasną Górą skoro uchwalone one 
zostały uchwałą Rady Miasta? (odnośnie możliwości wpuszczania psów na teren parku) 

− Czy planowane jest uregulowanie czy zagospodarowanie otwartego miejsca przy ul. Racławickiej i 
ul. Staszica – póki co kierowcy parkują tam auta. 

− Firma „Presmebel” przy ul. Legionów zatrudnia około 450 pracowników. Jak funkcjonują strefy 
ekonomiczne i wszelkie pomoce czy ulgi dla przedsiębiorców skoro firma ta przenosi się do 
Skarżyska Kamiennego? 

 
Monika Pohorecka 

− Na jakim etapie są działania w sprawie likwidacji szamb i podłączenia kanalizacji przy ul. Jesiennej? 
Jakie będą kolejne kroki w tej sprawie?  

 
Andrzej Sowa 

− Firma „Saltgroup” mieszcząca się przy ul. Bór i ul. Wczasowej pomimo decyzji o zakazie 
prowadzenia działalności nadal prowadzi działalność. Firma ta miała przerwać działalność i 
przywrócić stan sprzed dokonania poprzedniego stanu/zagospodarowania. Co w związku z tym zrobi 
Prezydent? 

− Chodniki zbudowane w związku z inwestycją modernizacji 908 na ul. Dźbowskiej mają na środku 
postawione słupy – czy będzie to zmienione czy tak pozostawione? 

− Czy będzie realizowany remont ul. Busolowej? Nierówności powstały po instalacji kanalizacji. 
Budynki mieszkalne są niszczone w związku z wykonaniem inwestycji 908, co z tym? 

− Czy wykonano ulic Łosiowa, Zagłoby, Skrzypowej, Tymiankowej? Jeśli nie to kiedy będą wykonane 
te remonty? 

 
Anna Majer 

− Kiedy będzie przeprowadzona renowacja ławek przy ulicach Sosabowskiego i Starzyńskiego? 

− Prośba o aktualna listę najniebezpieczniejszych przejść dla pieszych w Częstochowie. 

− Program przeciwko wykluczaniu osób niewidomych i niedowidzących. czy możliwe jest, a jeśli tak to 
kiedy wytwarzanie materiałów Urzędu Miasta w tym i informacyjnych oraz formularzy urzędowych 
dostosowanych dla osób niewidomych lub niedowidzących (alfabet Braille’a)? 

 
Jacek Krawczyk 

− Czy jest możliwość, aby darmowe przejazdy komunikacją miejską umożliwić także uczniom szkół 
ponadpodstawowych? 

− Na jakim etapie realizacja programu Częstochowski Bon Zakupowy? Propozycja zintegrowania z 
kartą mieszkańca. 

− Czy miasto jest w stanie umożliwić zajęcia na basenie osobom niepełnosprawnym, choćby 1 h na 
tydzień. Najlepiej na basenie przy Liceum im. Sienkiewicza gdyż basen ten jest przystosowany do 
potrzeb osób niepełnosprawnych. 

− Czy jest przewidziana realizacja kanalizacji sanitarnej na ul. Festynowej. Jeśli nie to czy jest 
możliwość wprowadzenia inwestycji do następnego budżetu, prośba o przygotowanie formalności w 
tym zakresie. 

 
Justyna Kielesińska 

− Czy możliwe jest zwiększenie ilości ekip sprzątających w mieście? Szczególnie tych 
odpowiedzialnych za sprzątanie przystanków autobusowych. Nieporządek na przystankach przy II 
Alei i okolicach. 

− Jakie kroki podjęto i można podjąć, aby ograniczyć ilość kolizji na skrzyżowaniach ul. Kopernika z ul. 
Śląską oraz ul. Nowowiejskiego i ul. Śląską? 

− Czy jest możliwość remontu przychodni przy al. Wolności 14? Budynek straszy wyglądem. 
 
Ewelina Balt 

− Czy pan się nie wstydzi zachowania kibiców Rakowa na ostatnich meczach. 
 
Jerzy Nowakowski 

− Czy będzie realizowany remont ronda im. Reagana? Czy remont taki jest przewidziany w budżecie? 

− Na jakim etapie jest remont ul. Wręczyckiej? 

− Jaki jest wynik finansowy przy zakończeniu sezonu kortów tenisowych przy ul. 3-go Maja pod 
zarządem MOSiR? Czy możliwa jest jeszcze współpraca ze stowarzyszeniem Wiktoria w kwestii 
tych obiektów? 



− Jaki jest stosunek firm otwierających działalność w mieście i zamykających taką działalność? Czy 
więcej jest podmiotów rozpoczynających działalność w Częstochowie czy zamykających 
działalność? 

− Pytanie o modernizację parkingu zlokalizowanego w okolicy II Alei, pomiędzy kamienicami za 
budynkiem DESA. Parking ten zajmowany jest głównie przez kierowców z Kłobucka, czy istnieje 
możliwość, aby przeznaczyć ten parking dla kierowców z Częstochowy? 

 


